



**7 Pièces**

**254 m<sup>2</sup>**

**Réf. 83378573**

**849 000 €**

**Le Tignet**

Maison à vendre (06530)

**résidences  
immobilier**



# résidences immobilier

Belle villa provençale au calme, entièrement rénovée et d'environ 227 m<sup>2</sup> sur un terrain de 1500 m<sup>2</sup> exposé plein sud, au Tignet. Rez-de-chaussée: séjour, salle à manger avec cheminée signée, cuisine indépendante équipée, 1 grande chambre de maître, 1 chambre avec douche, toilettes. Etage: bureau, 2 chambres dont une de maître avec terrasse privée, buanderie. Piscine avec poolhouse. Double garage fermé, parking intérieur plus 2 places devant la maison. Villa pleine de charme! Virginie BEDEAU +33630718873

Beautiful Provencal style villa in a quiet location, fully renovated and of approximately 227m<sup>2</sup> on a south-facing land of 1500 m<sup>2</sup>, in Le Tignet. Ground floor: living room, dining room with fireplace, separate fitted kitchen, 1 large master bedroom, 1 bedroom with shower room, toilet. First floor: study, 2 bedrooms, one of which is a master bedroom with private terrace, laundry room. Swimming pool with poolhouse. Double garage, inside parking plus 2 parking spaces in front of the house. Villa full of charm! Virginie BEDEAU +33630718873

## RIVIERA KEYS

9, rond-point Duboys d'Angers - 06400 CANNES

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)







[www.residences-immobilier.com](http://www.residences-immobilier.com)

